

Announcements for 1-2-2022

2022 年 1 月 2 日報告事項

1. Happy New Year! May we all be grounded in the Word and in prayer this year as we fellowship with one another, seeking to grow in the Lord.
新年快樂！願我們在新的一年裡紮根于神的話語，殷勤禱告，彼此相交，尋求在主裡成長。
2. We thank the Lord for being able to spend time in prayer together on New Year's Eve as we start the new year.
感謝主，讓我們於新年即將開始之際，在除夕之夜一起守歲禱告。
3. 2022 Calendars have arrived and are in the church foyer. Please take one calendar per family.
2022 年日曆已經到了，放在教會前廳辦公室外面。請每個家庭拿一本。
4. As James and Michelle Sharman and family prepare to leave Rochester this week, let us continue to pray for their smooth transition to Florida.
James 和 Michelle Sharman 一家準備這個禮拜搬離羅村，為他們順利適應佛州生活禱告。
5. Pray for the New Olive fellowship group as they meet for their retreat this week.
請為新橄欖團契本週的退修會禱告。
6. We are saddened by the loss of our brother David Pan's father who passed away in the afternoon on 12/28 at 104 years old in Virginia. Please pray for comfort and strength for David and his family during this difficult time.
潘漢光弟兄的父親於 12 月 28 日在弗吉尼亞州去世，享年 104 歲。在這艱難時期，請為潘漢光及其家人禱告，求主賜安慰和力量。
7. Through the study in Perspectives, God has opened the eyes of many to see His global purpose for all Christians. A new "Perspectives On the World Christian Movement" class is starting in Spring 2022 (Every Monday evening 6:30-9:30 PM, from Jan 17 – May 2). Please visit perspectives.org for more information or talk with sister Ada Chow.
透過宣教心視野課程的學習，神開了許多人的心眼，使他們看到了神對所有基督徒的全球旨意。新的“宣教心視野”課程將於 2022 年春季開始（從 1 月 17 日至 5 月 2 日，每週一晚 6:30-9:30）。更多信息請上網查看（perspectives.org）或聯系 Ada 姐妹。
8. Please stay for lunch today after Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the Mandarin Fellowship Group.
中文崇拜和英語主日學後請大家留步用午餐，今天的午餐服事和餐後清理由國語團契的弟兄姐妹們負責。

9. Sermon speakers:

	Jan 9
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Young
RCCC-W Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	一月九日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	崔牧師
西區崇拜	何牧師